
 

Zápisnica z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Ivanovce konaného 

dňa 28. februára 2017 o 17.00 hodine v zasadačke Obecného úradu 

v Ivanovciach 

 
 

Prítomní: starostka obce         - Bc. Mária Hládeková 

                poslanci                    - podľa prezenčnej listiny 
 

 

Zapisovateľka:  Dagmar Fabianová 
 

Overovatelia :   Vladimír Breznický 

                          Miroslav Kudla 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2016 

4. Dodatok č.1 k VZN obce č. 2/2016  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy so sídlom na území obce Ivanovce  

5. Úprava rozpočtu na rok 2017 

6. Žiadosť  o prenájom nebytových priestorov- Janka Staňáková, kaderníctvo 

7. Žiadosť o prenájom sály KD na cvičenie jógy- Viera Hricová, Štvrtok 

8. Dušan Kadlečík- žiadosť o súhlas s výstavbou rod. domu 

9. Ing. Martin Hurtoň- žiadosť o súhlas s výstavbou rod. domu 

10. Ing. Roman Rabina- žiadosť o súhlas s výstavbou rod. domu 

11. Žiadosť o poskytnutie príspevku na činnosť SZTP  ZO Melčice-Lieskové  

12. Informácie o MAS a žiadostiach obce o poskytnutie financií z EF 

13. Rôzne 

14.  Záver 

 

1. Pani starostka obce privítala všetkých  poslancov OZ na riadnom zasadnutí obecného    

    zastupiteľstva, konštatovala, že je prítomných 6 poslancov, jeden poslanec sa ospravedlnil,  

    OZ je  uznášania schopné.   

 

2.  Pani starostka  previedla kontrolu plnenia uznesení zasadnutia obecného zastupiteľstva zo 

dňa  06.12.2016  a zároveň konštatovala, že všetky uznesenia boli splnené. 

Poslanci  OZ uvedenú správu berú na vedomie uznesením  č.01/2017 OZ . 

 

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2016 

 

Hlavná kontrolórka obce Ivanovce p. Eva Drhová predložila prítomným  poslancom Správu 

o plnení plánu kontrolnej činnosti za rok 2016. Poslanci OZ v počte 6 poslancov OZ Správu 

o plnení kontrolnej činnosti za rok 2016 berú na vedomie uznesením č. 02/2017 OZ. Správa je 

súčasťou tejto zápisnice.  

 

4. Dodatok č.1 k VZN obce č. 2/2016  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy so sídlom na území obce Ivanovce  

 



Pani starostka predložila poslancom na schválenie dodatok č. 1 k VZN  č. 2/2016  o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy so sídlom na území obce Ivanovce .OZ 

uvedený dodatok č.1 k VZN č. 02/2016 v ktorom sa mení výška koeficientu z 71,09  na koeficient 

78,8  pre výpočet dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy schvaľuje uznesením č. 

03/2017/ OZ . Dodatok č. 1 k VZN č.02/2016 tvorí prílohu tejto zápisnice.  

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

 

5. Úprava rozpočtu na rok 2017 

 

    Pani  starostka konštatovala, že v čase schvaľovania rozpočtu nebola ešte známa výška 

podielových daní pre obce  na rok 2017 .Preto sa v rozpočte na rok 2017 schválili podielové dane 

vo výške podielových daní v roku 2016. Nakoľko na rok 2017 je výška podielových daní na rok 

2017 podľa MF vypočítaná na sumu 262 250 ,-€ ,je potrebné túto položku navýšiť o sumu 

17 250,-€ na položke 111003 (výnos dane z príjmov poukázaných územnej samospráve). Vo 

výdavkovej časti je potrebné navýšiť rozpočet o sumu 8 575,84,-€ , na položku dotácie pre MŠ 

v súvislosti s navýšením koeficientu pre výpočet dotácie pre MŠ. (dodatok č.l/2017 k VZN č. 

2/2016 )  . Poslanci OZ v počte 6 poslancov  úpravu rozpočtu na rok 2017 uznesením č. 04/2017 

OZ schvaľujú. 

 

 ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

 

6. Žiadosť o prenájom nebytových priestorov- Janka Staňáková,  prevádzka Kaderníctvo- 

Janka 

 

Pani starostka  predložila prítomným žiadosť o prenájom nebytových priestorov obce v budove ZŠ 

p. Janky Staňákovej bytom Melčice- Lieskové pre účely prevádzkovania kaderníctva. Poslanci OZ 

uvedenú žiadosť schvaľujú   v sume 30,-€/m² nebytových priestorov, plus skutočná spotreba 

energií a vody uznesením č. 05/2017 OZ .    

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

7. Žiadosť o prenájom sály KD  na cvičenie jogy p. Viera Hricová bytom Štvrtok 

 

Pani starostka predložila prítomnám poslancom na schválenie žiadosť p. Viery Hricovej na 

prenájom priestorov KD na účely cvičenia jógy pre ženy i mužov v našej obci s požiadavkou na 



cvičenie a to každú stredu v mesiaci . Poslanci OZ v počte 6 poslancov uvedenej žiadosti 

o prenájom priestorov KD  vyhovujú uznesením č. 06 /2017 OZ. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

 

8. Žiadosť o výstavbu rod. domu Dušan Kadlečík ml. bytom Ivanovce č.155 

Pani starostka predložila prítomným poslancom žiadosť o výstavbu rod. domu na  par.č.398 v k. ú. 

obce Ivanovce . 

Obecné zastupiteľstvo uvedenej žiadosti vyhovuje  uznesením č. 07/2017 OZ za podmienok , že 

stavebník si všetky inžinierske siete  vedúce na pozemok vybuduje  na vlastné náklady . 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

9. Ing. Martin Hurtoň – žiadosť o výstavbu rod. domu k. ú. Ivanovce časť Ivanovce- dolina 

Ďalej pani starostka predložila prítomným žiadosť o výstavbu rod. domu v časti Ivanovce – dolina 

na par.č. 1141/1 v k .ú Ivanovce - dolina 

OZ v počte 6 poslancov  uvedenú žiadosť schvaľuje uznesením č. 08/2017/OZ s tým , že 

stavebník si všetky siete bude financovať na vlastné náklady. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

10. Ing. Roman Rabina bytom Brigádnická ul. Trenčín- žiadosť o výstavbu rod. domu 

v časti Ivanovce- dolina 

Pani starostka predložila prítomným poslancom žiadosť o súhlas na výstavbu rod. domu na par. č. 

1148/1, 1148/2, 1148/3  v časti Ivanovce- dolina. OZ v počte 6 poslancov s výstavbou rod. súhlasí  

uznesením č. 09/2017 OZ za podmienok, že stavebník si všetky inžinierske  siete vybuduje na 

vlastné náklady. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

11. Žiadosť o poskytnutie príspevku na činnosť SZTP  ZO Melčice-Lieskové  

Pani starostka predložila žiadosť Slovenského zväzu telesne postihnutých základná organizácia 

Melčice-Lieskové o príspevok na činnosť základnej organizácie vo výške 40,-€. Ďalej pani 



starostka uviedla, že členmi tejto organizácie sú aj občania našej obce. Poslanci OZ v počte 6 

poslancov OZ schvaľujú uznesením č. 10 /2017 OZ príspevok vo výške 40,-€ na činnosť 

organizácie na rok 2017. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

 

12. Rôzne : 

 

12a, Žiadosť o súhlas na výstavbu garáže Mgr. Lenka Hurtoňová, bytom Ivanovce č.292 

Pani starostka obce predložila obecnému zastupiteľstvu žiadosť Mgr. Lenky Hurtoňovej o  súhlas 

na výstavbu garáže k rod. domu súp. č. 292na par.č.1026/2. Poslanci OZ súhlasia s výstavbou 

garáže uznesením č.11 /2017/OZ.  

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

12 b, Ing. Michal Rybár bytom Jiráskova č. 6, Trenčín-  v zastúpení stavebníka Emília 

Šumichrastová bytom Pod Sokolice 6673/1A, 911 01 Trenčín -žiadosť o súhlas na výstavbu 

rod. domu parc.č.1005/19 

Pani starostka predložila prítomným žiadosť o súhlas na výstavbu rod. domu na par. č. 1005/19 v  

k .ú. Ivanovce -dolina. Poslanci OZ v počte 6 poslancov výstavbu rod. domu  na parcele č. 

1005/19  schvaľujú  uznesením č. 12/2017 OZ s tým , že stavebník si všetky inžinierske siete bude 

financovať na vlastné náklady. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

12c, Prípojky na kanalizáciu  
Pani starostka informovala prítomných, že v súčasnosti je na verejnú kanalizáciu pripojených  65 

% domácností z obce. Zároveň pani starostka uviedla, že  v súčasnosti budú prebiehať kontroly 

kanalizačných prípojok kamerovým systémom  z dôvodu  , že domácnosti sú pripojené na 

kanalizáciu  a niektoré z nich  nemajú uzatvorené zmluvy s TVaK . Nakoľko je potrebná 85 % 

napojenie  každej obce na kanalizáciu, nakoľko toto bola jedná z podmienok získania dotácie na 

kanalizáciu. Poslanci OZ uvedenú informáciu berú na vedomie uznesením č. 13/2017 OZ 

 

 

 

 

 



13 .d,  Oplotenie objektu ZŠ v našej obci  

Pani starostka ďalej informovala prítomných , že bude potrebné zrealizovať nové oplotenie 

objektu pri ZŠ v našej obci. Poslanci OZ  pani starostke navrhujú, aby zadaním cenových ponúk  

na výstavbu nového oplotenia poverila riaditeľku školy Mgr.- Máriu Lackovú . Poslanci uvedenú 

informáciu  berú na vedomie uznesením  č.  14/2017/OZ 

 

13.e, Žiadosť o súhlas na výstavbu záhradného domčeka -Anna Mizeráková, bytom 

Duklianskych hrdinov 879/24, Trenčín 

Pani starostka predložila prítomným poslancom žiadosť o súhlas na výstavbu záhradného  

domčeka na parcele č.1026/1 v k.ú. Ivanovce- časť dolina. Poslanci predmetnú žiadosť schvaľujú 

uznesením č.15/2017/OZ za podmienok , že stavebník si inžinierske siete  bude financovať 

výlučne z vlastných zdrojov. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Ing. Vladimír Bulko, Vladimír Čaňo,  Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

13.f, Vybudovanie miestnej komunikácie „Kadlečíkovec“ 

        Na obecnom zastupiteľstve sa zúčastnili nájomníci bytových domov na „Kadlečíkovci“ , ako 

aj spoluobčania bývajúci v rodinných domov na tejto ulici. Pán Martin Mitánek položil otázku 

poslancom obecného zastupiteľstva kedy bude vybudovaná cesta k bytovým a rodinným domom . 

Poslanci obecného zastupiteľstva konštatovali, že vybudovanie cesty je viac, ako potrebné, lenže 

v súčasnosti na to nie sú finančné prostriedky, nakoľko sa veľa investovalo do sieti v tejto lokalite 

(voda, kanalizácia, plyn, VO, kúpa pozemkov a pod.), a v minulom roku sa riešili ešte kanalizačné 

prípojky. Pán Mitánek ďalej uviedol, že na tento účel by možno bolo dobre odpredať pozemok na 

Krivosúd- Bodovke, na čo mu poslanci odpovedali, že cena ktorú ponuka Poľnohospod. družstvo 

Trenčianske Stankovce, je pre obec nevýhodná a aj tak by nepokryla výdavky na vybudovanie 

cesty, nakoľko rozpočet je stanovený na sumu 200.000,-€. Starostka ďalej uviedla, že na túto 

akciu sa počíta z financiami z MAS-ky,  ale v súčasnej dobe nevieme povedať, v akom časovom 

horizonte bude možné tieto prostriedky čerpať. Tiež uviedla, že obec bude hľadať aj iné možnosti 

financovania. V prípade, že sa nenájde riešenie v dohľadnom čase, cesta sa podľa potreby vysype 

kamením a zavalcuje. Poslanci obecného zastupiteľstva s takýmto riešením súhlasia. 

 

 

 

Nakoľko boli prerokované všetky body programu zasadnutia a poslanci nemali ďalšie         

návrhy ani pripomienky, pani starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila  

riadne zasadnutie  obecného zastupiteľstva . 

 

Ivanovce, dňa 28.02.2017 

 

 

 

Zapísala: Dagmar Fabianová      Starostka obce: Bc. Mária Hládeková 

Overili:   Vladimír Breznický 

                Miroslav Kudla 

 

              


